
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО

ПРОТОКОЛ

№ 10
ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО, ПРОВЕДЕНО НА 20 ЮНИ 
2024 ГОДИНА ОТ 14.00 ЧАСА В ЗАСЕДАТЕЛНАТА ЗАЛА НА ОБЩИНА СЕВЛИЕВО

Днес, 20 ЮНИ 2024 год. от 14.00 часа в зала 300 на община Севлиево се проведе заседание 
на Общинския съвет - Севлиево. На заседанието присъстваха 27 общински съветника.

Отсъстват: д-р Илияна Дянкова Николова - Иванова
д-р Сюзан Месру Садъкова-Томева

Присъстваха:
1. д-р Иван Иванов - кмет на община Севлиево
2. Калина Георгиева - зам.кмет на община Севлиево
3. Невена Тодорова - зам.кмет на община Севлиево
4. Красимира Йорданова - зам.кмет на община Севлиево
5. Ердоан Узунов - зам.кмет на община Севлиево
6. Румяна Дъчева - секретар на община Севлиево

В залата присъстваха общински служители и представители на медиите.

Заседанието бе открито и ръководено от д-р Явор Памукчиев - Председател на Общинския 
съвет - Севлиево.

д-р Явор Памукчиев даде думата на Павлинка Гатева - Председател на Общинската 
избирателна комисия - Севлиево, която запозна общинските съветници с решение № 252- 
МИ/18.06.2024 г. на Общинската избирателна комисия, относно предсрочно прекратяване 
пълномощията на общински съветник от листата на „Движение за права и свободи“ поради подаване 
на оставка и обявява за избран Шермин Адил Мехмедова от листата на „Движение за права и 
свободи“ в изборите за общински съветници и кметове, проведени на 29.10.2023 г.

Новоизбраният общински съветник положи клетва и подписа клетвен лист.

ПИТАНИЯ КЪМ КМЕТА НА ОБЩИНАТА:

МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ - Председател на групата общински съветници от 
КОАЛИЦИЯ „ПРОДЪЛЖАВАМЕ ПРОМЯНАТА -ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛАРИЯ“ - питането 
е относно дейностите свързани с управлението на отпадъците на територията на община Севлиево

1. Каква е ситуацията с контейнерите за биоразградими ( растителни) отпадъци, чийто брой 
значително беше редуциран в края на предходната година и каква е причината за това? Ще 
бъдат ли поставени отново, за да се избегне депонирането на този вид отпадъци в 
контейнерите за битови отпадъци, което води до по- бързото им напълване, или извън тях, 
което създава допълнителни трудности при извозването им?

2. Предвижда ли се разширяване обхвата на разделното събиране на отпадъци от опаковки, 
посредством добавяне на допълнителни локации, оборудвани с необходимите съдове, в 
населени места, в които няма до момента? Може ли да ни предоставите информация за 
активните точки със съдове за разделно събиране на отпадъци от опаковки към момента?

3. Предвижда ли се поставянето на допълнителни съдове за смесени битови отпадъци в 
населените места с преобладаващо възрастно население, с цел по- близки до възрастните 
хора локации за депониране на отпадъците, тъй като в момента на места са доста 
отдалечени, което ги затруднява?
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4. Какви алтернативни мерки са предвидени за осигуряване на домакинствата с необходимите 
им специални контейнери за строителни отпадъци от ремонтни дейности в случай, че им 
бъде отказано от фирмата, доставчик на тази услуга, поради ремонт на нужния за тази 
дейност автокран с платформа, каквата е ситуацията в последния почти

/Предвид искането на г-н Йонков, отговорът на питанието е предоставен и в писмен вид 
на хартиен носител преди началото на заседанието. Питанието и отговора са приложени към 
протокола/

ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ - Председател на групата общински съветници от ПП 
„ВЪЗРАЖДАНЕ”^питането е относно затварянето на клуба на пенсионера в село Богатово

1. Има ли постъпил сигнал/питане от жители на село Богатово до общинска администрация 
относно затварянето на клуба и какви мерки са предприети за периода до 28.05.24 г.?

2. Има ли постъпило в кметството на село Богатово предписание от РЗИ за затваряне на 
клуба?

3. Извършван ли е оглед от администрацията назад във времето, относно състоянието на 
сградата и евентуална нужда от ремонт? Има ли изготвен протокол?

4. За времето от 02.03.24 г. до 28.05.24 г. уредникът на клуба води ли се на работа или е в 
отпуск?

5. Кога общината ще предложи друго помещение на жителите на селото, при невъзможност 
да ползване на досега предоставеното?

/Предвид искането на г-н Андреев, отговорът на питанието е предоставен и в писмен 
вид на хартиен носител преди началото на заседанието. Питанието и отговора са приложени 
към протокола/

СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Председател 
на ПК „Образование, култура и вероизповедания - питането е относно реализиране на 
инициативи за информиране на подрастващото поколение за вредата от употребата на райски газ и 
наркотични вещества.

1. Община Севлиево ще продължи ли реализирането и на други инициативи със 
специалисти вещи в материята, за информиране на подрастващото поколение на града 
за вредата от употребата на райски газ и наркотични вещества с цел опазване на 
тяхното здраве и живот?

ОБСЪЖДАНЕ НА ДНЕВНИЯ РЕД:

Д-Р ИВАН ИВАНОВ - Кмет на община Севлиево
Като вносител на т. 1.12. искам да я оттегля от днешното заседание.
Искам допълнително получените по-късно от общинските съветници предложения да 

влязат в дневния ред, както следва:
1.18. Определяне начина на гласуване в Общо събрание на акционерите на 

„Севлиевогаз-2000“ АД
1.19. Промяна статута на Градска художествена галерия „Асен и Илия Пейкови“, 

гр.Севлиево от самостоятелно юридическо лице - второстепенен разпоредител с бюджетни 
кредити, в част от съществуващия специализиран отдел „Художествен“ в структурата на 
Исторически музей - град Севлиево

1.20. Заседание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 
„ВиК” ООД - гр. Габрово, насрочено за провеждане от 10:00 часа на 12.07.2024 г. в сградата 
на Областна администрация Габрово

А досегашното предложение по т. 1.18. Предоставяне на допълнителна финансова помощ на 
спортен клуб Карате Киокушин - Севлиево да стане т.1.21.
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Тъй като не се направиха други предложения по дневния ред, Председателят на Общинския 
съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват по процедура за прекратяване 
на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложението на д-р Иван Иванов - кмет на община Севлиево - като т.1.18. в дневния ред 
да влезе предложение относно: Определяне начина на гласуване в Общо събрание на 
акционерите на „Севлиевогаз-2000“ АД

“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложението на д-р Иван Иванов - кмет на община Севлиево като т.1.19. в дневния ред 
да влезе предложение относно:- Промяна статута на Градска художествена галерия „Асен и 
Илия Пейкови“, гр.Севлиево от самостоятелно юридическо лице - второстепенен 
разпоредител с бюджетни кредити, в част от съществуващия специализиран отдел 
„Художествен“ в структурата на Исторически музей - град Севлиево

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложението на д-р Иван Иванов - кмет на община Севлиево - като т.1.20. в дневния ред 
да влезе предложение относно: Заседание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от „ВиК” ООД - гр. Габрово, насрочено за провеждане от 10:00 часа на 
12.07.2024 г. в сградата на Областна администрация Габрово

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложения дневен ред без оттеглената точка 1.12. и с приетите допълнения

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет прие следния

ДНЕВЕН РЕД:

1. ПРЕДЛОЖЕНИЯ ОТ КМЕТА НА ОБЩИНАТА

1.1. Годишен отчет за касовото изпълнение на приходите и разходите по бюджета, отчет на 
сметките за средствата от Европейския съюз на Община Севлиево през 2023 г.

1.2. Актуализация на поименен списък и разчет за финансиране на капиталови разходи 
през 2024 г.

1.3. Предоставяне на финансова помощ на НЧ „Св. Климент Охридски -1899“ с. Сенник
1.4. Предоставяне на имоти - полски пътища, попадащи в масиви за ползване на 

съответните ползватели за стопанската 2023/2024 г„ находящи се в землището на с. 
Батошево, община Севлиево

1.5. Даване на съгласие за продажба на имоти частна общинска собственост, находящи се в 
с. Буря, община Севлиево, одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна цена 
за продажба на имотите

1.6. Допълване на Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Продажба на придаваемо място към УПИ У-343, кв. 54 в с. Ряховците, община 
Севлиево, одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна цена за продажба
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1.7. Допълване на Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Продажба на придаваеми места към УПИ Х-259, кв. 74 в с. Ряховците, община 
Севлиево, одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна цена за продажба

1.8. Допълване на Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Продажба на поземлен имот с идентификатор 65927.503.528 - частна общинска 
собственост в гр. Севлиево, община Севлиево, кв. „Балабанца“, ул. „Руен“. Одобряване 
на пазарна оценка и определяне на пазарна цена за продажба на имота

1.9. Допълване на Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Продажба на урегулиран поземлен имот - частна общинска собственост в с. 
Градница, община Севлиево. Одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна 
цена за продажба на имота.

1.10. Допълване на Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и предоставяне безвъзмездно право за управление на част от недвижим имот - 
публична общинска собственост за осъществяване дейността на НАЦИОНАЛНА 
АГЕНЦИЯ ЗА ПРИХОДИТЕ, ЕИК 131063188, за нуждите на офис в гр.
Севлиево

1.11. Даване на съгласие за продажба на самостоятелни обекти в сграда, находяща се в гр. 
Севлиево. Одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна цена за продажба на 
имотите.

1.12. Даване на съгласие за изменение на уличната регулация на част от улица с о.т.15- 
о.т.17-о.т.20 по плана на с. Стар Кръвеник, общ. Севлиево

1.13. Разрешение за изработване на проект за частично изменение на подробен устройствен 
план - план за застрояване /ПУП-ПЗ/ за поземлени имоти с идентификатори: 
65927.124.95, 65927.124.97 и 65927.124.98 по КККР на землище гр. Севлиево

1.14. Разрешение за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - План за застрояване 
/ПЗ/ за част от ПИ с идентификатор 69417.74.25 по КККР на с. Стоките, местност 
„УСОЙНАТА“ Община Севлиево, на основание чл.2, ал.2 от Наредба №19 за 
строителство в земеделски земи без промяна предназначението им, във връзка със 
строеж на селскостопански и спомагателни сгради.

1.15. Разрешаване изработването на проект за Подробен устройствен план - Парцеларен 
план /ПУП-ПП/ за трасе на подземен кабел 20 кУ за свързване на обект: 
„ПРОИЗВОДСТВЕНА И СКЛАДОВА БАЗА“ в ПИ с идентификатор 63673.59.9 по 
КККР на с. Ряховците.

1.16. Даване на съгласие за изграждане на постройка от допълващото застрояване в поземлен 
имот /ПИ/ 69451.501.249 по КККР на с. Столът, при условията на свързано застрояване 
по реда на чл. 21, ал.4 и ал. 5 от ЗУТ с обюински имот, предоставящ ПИ 69451.501.294 
по КККР на с. Столът, община Севлиево.

1.17. Определяне начина на гласуване в Общо събрание на акционерите на „Севлиевогаз- 
2000“ АД

1.18. Промяна статута на Градска художествена галерия „Асен и Илия Пейкови“, 
гр.Севлиево от самостоятелно юридическо лице - второстепенен разпоредител с 
бюджетни кредити, в част от съществуващия специализиран отдел „Художествен“ в 
структурата на Исторически музей - град Севлиево

1.19. 3аседание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК” 
ООД - гр. Габрово, насрочено за провеждане от 10:00 часа на 12.07.2024 г. в сградата на 
Областна администрация Габрово

Докладва: д-р Иван Иванов

1.20. Предоставяне на допълнителна финансова помощ на спортен клуб Карате Киокушин - 
Севлиево

Докладва: инж. Калина Георгиева- 
Заместник-кмет "Финансови дейности"
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2. ПРЕДЛОЖЕНИЯ ОТ ПОСТОЯННИ КОМИСИИ И ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ
2.1. Приемане на годишни счетоводни отчети и баланси на търговските дружества с 

общинско участие на Община Севлиево за 2023 г., освобождаване на управителите им 
от отговорност, разпределение на реализираната печалба и определяне размера на 
дивидента, дължим на Община Севлиево

2.2. Избиране одитор на МБАЛ „Д-р Стойчо Христов” ЕООД, гр.Севлиево

Докладва: Здравка Лалева - 
Председател на ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“

ПО ТОЧКА 1.1.

СОНЯ ГЪРКОВА - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Председател на ПК 
„Образование, култура и вероизповедания”

На наше редовно заседание на ПК „Образование, култура и вероизповедания“разгледахме 
Годишния отчет за касовото изпълнение на приходите и разходите по бюджета, отчет на 
сметките за средствата от Европейския съюз на Община Севлиево през 2023 г. И тъй като 
наистина имаше доста средства, които бяха заложени именно за образованието и виждаме, 
че те са изразходвани на ниво, затова подкрепяме т.1.1., а именно подкрепяме Годишния 
отчет специално от нашата комисия.

ТОМЧО БЕШЕВ - общински съветник от ГЕРБ , Член на ПК „Бюджет, финанси и стопански 
дейности”

ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ на свое редовно заседание разгледа също така 
отчета за изпълнение на бюджета от предходната година и единодушно го подкрепяме.

ХРИСТО ХРИСТОВ - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Член на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация на движението“

На свое редовно заседание ПК „Сигурност, обществен ред и организация на движението“, 
състояло се на 19.06.2024 г. в присъствието от страна на г-н зам.кмета Узунов се взе следното 
решение: единодушно бяха приети всички точки, които днеска ще обсъждаме и няма възражения от 
членовете на комисията. Тука се коментира даване на съгласие за изменение на уличната 
регулация на част от улица с о.т.15-о.т.17-о.т.20 по плана на с. Стар Кръвеник, общ. 
Севлиево. Това касае регулацията на самата улица, за което също комисията подкрепя така 
направеното предложение.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
За коя точка е това нещо, извинявайте?

ХРИСТО ХРИСТОВ - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Член на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация на движението“

Говорим за постъпило при нас в комисията предложение

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Ама ние обсъждаме годишния отчет за касовото изпълнение. Просто по друга точка говорите 

г-н Христов

ХРИСТО ХРИСТОВ - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Член на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация на движението“

Как да говоря по друга точка.
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Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват по процедура за прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

“ЗА” - 25

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ПРОТИВ”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

“ПРОТИВ” - 1 “ВЪЗД. ” - няма

РЕШЕНИЕ №179
На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 9, ал. 3 от Закона за общинския дълг, чл. 140, ал. 5 от Закона за публичните 
финанси, Общински съвет - Севлиево:

1. УТВЪРЖДАВА окончателния (уточнения) годишен план на бюджета за 2023 г., както 
следва:

1.1. По прихода - 67 728 098 лв. (Приложение № 1).
1.2. По разхода - 67 728 098 лв. (Приложения № 2 и № 3).
2. УТВЪРЖДАВА окончателният (уточненият) годишен план на капиталовите разходи за 

2023 г. в размер на 14 626 680 лв. (Приложение № 5).
3. ПРИЕМА Отчета на Община Севлиево за 2023 г. както следва:
3.1. По прихода в размер на 58 438 281 лв. (Приложение № 1).
3.1.1. Приходи за делегирани от държавата дейности - 38 268 446 лв.
3.1.2. Приходи за местни дейности - 20 169 835 лв.
3.2. По разхода в размер на 58 438 281 лв. (Приложения № 2 и № 3).
3.2.1. Делегирани от държавата дейности - 38 268 446 лв.
3.2.2. Местни дейности - 19 115 870 лв.
3.2.3. Дофинансиране на държавни дейности с местни приходи - 1 053 965 лв.
4. ПРИЕМА Отчет на кметства и кметски наместничества за 2023 г. в размер на 2 335 325 лв. 
(Приложения № 4).
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5. ПРИЕМА Отчет за капиталови разходи за 2023 г. в размер на 10 212 909 лв. по 
приходоизточници (Приложение № 5).

6. УТВЪРЖДАВА бюджетите на второстепенните разпоредители, в т.ч. прилагащите 
системата на делегираните бюджети във функция „Образование” (Приложение № 7).

7. ПРИЕМА Отчет за 2023 г. на средствата от Европейския съюз на бенефициенти на 
Кохезионния и Структурните фондове към „Националния фонд” (Приложение № 6).

8. ПРИЕМА Отчет за състоянието на общинския дълг през 2023 г. (Приложение № 8).
9. ПРИЕМА за сведение Протокол от проведено публично обсъждане на Отчета за 

изпълнението на бюджета на община Севлиево за 2023 г. (Приложение № 9).

ПО ТОЧКА 1.2.

ТОМЧО БЕШЕВ - общински съветник от ГЕРБ , Член на ПК „Бюджет, финанси и стопански 
дейности”

ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ разгледа също така и т.1.2. Становището на 
комисията е подкрепя я единодушно.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА”-27 “ПРОТИВ”- няма “ВЪЗД.”-няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 26

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното
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РЕШЕНИЕ № 180

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и в изпълнение разпоредбите на чл. 124, ал. 3 от Закона за публичните финанси, 
Общински съвет - Севлиево одобрява вътрешни компенсирани промени в плана на капиталовите 
разходите на Община Севлиево, финансирани с целева субсидия от централен бюджет, съгласно 
Приложение № 1.

ПО ТОЧКА 1.3.

Д-Р ИВАН ИВАНОВ - Кмет на община Севлиево
Във връзка с това, че след като това предложение беше направено постъпи допълнителна 

информация от читалището в с.Сенник. След направени разговори със скулптура, който изработва 
тези фигури и предоставената съответно по-висока оферта от негова страна, читалището е взело 
решение да бъде изработена само едната фигура, тази на Дан Колов. И съответно искането към 
Общината е да подпомогне със финансова помощ в резмер на 7 хил.лв. изработването на восъчна 
фигура. И аз предлагам в проекта на решение т. 1 да се чете по следния начин решението:

1. Дава съгласие община Севлиево да предостави финансова помощ на НЧ „Св. Климент 
Охридски -1899“ с. Сенник в размер на 7 000 лв. (седем хиляди лева) за изработване на 
восъчна фигура на Дан Колов.

ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ - общински съветник от ПП-ДБ , Председател на ПК „Приватизация и 
следприватизационен контрол“ и Член на ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности” и ПК 
„Екология и рационално използване на природните ресурси“

ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ на свое редовно заседание обсъди и подкрепи 
направеното предложение за предоставяне на финансова помощ на НЧ „Св.Климент Охридски“ и 
промяна на сумата от 11 хил.лв. на 7 хил.лв. Комисията единодушно подкрепя предложението.

СВЕТЛАНА ГЕОРГИЕВА - Председател на групата общински съветници от Граждани за 
Общината , Член на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм” и ПК „Приватизация и 
следприватизационен контрол

Първо ще се подкрепи една такава хубава инициатива, която се поде от съмишленици да се 
запази делото и по по-хубав начин за нашите съграждани, жители и гости на нашата община и на 
България за да бъде представен този герой-титан Дан Колов. Затова с радост подкрепяме 
инициативата, която тръгна от хора, които милеят да се запази всичко българско и родно и да остане 
за поколенията.

ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА - общински съветник от ДПС, Член на ПК „Образование, култура и 
вероизповедания” и ПК „Здравеопазване и социални дейности“

Като член на ПК „Образование, култура и вероизповедания“ и член на групата от ДПС искам 
да кажа, че и ние нашата група общински съветници с удоволствие ще подкрепим предоставянето на 
финансова помощ на читалището в с.Сенник.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 26 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 181

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 124, ал. 2 и чл. 125, ал. 1, т. 2 от Закона за публични финанси, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Дава съгласие община Севлиево да предостави финансова помощ на НЧ „Св. Климент 
Охридски -1899“ с. Сенник в размер на 7 000 лв. (седем хиляди лева) за изработване на восъчна 
фигура на Дан Колов.

ПО ТОЧКА 1.4.

МИТЬО МИТЕВ -общински съветник от ЗЕМЕДЕЛСКИ НАРОДЕН СЪЮЗ, Председател на 
ПК „Земеделие и гори”, Член на ПК „Общинска собственост и ТСУ“

ПК „Земеделие и гори“ разгледа т. 1.4. и единодушно подкрепя точката да бъде прието, тъй 
като е останало само едно с.Батошево за тези пътища, които се ползват от земеделски 
производители.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

9



д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 27 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 182

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 37в, ал. 16 и ал. 17 от Закона за собствеността и ползването на земеделските земи 
(ЗСПЗЗ), Общинския съвет - Севлиево:

1. Дава съгласие за предоставяне на имоти - полски пътища, попадащи в масиви за ползване на 
съответните ползватели за стопанската 2023/2024 г., съгласно приложен списък за землището на с. 
Батошево, Община Севлиево.

2. Упълномощава Кмета на Община Севлиево да извърши всички последващи от Решението 
действия, съгласно законовите разпоредби.

Приложение: съгласно текста
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ПО ТОЧКА 1.5.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”, Член на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“

На свое редовно заседание ПК „Общинска собственост и ТСУ“ разгледа предложението по 
т.1.5. за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на два незастроени УПИ по плана на с.Буря. 
Като първият с площ 1693 кв.м и начална цена в размер на 9400 лв. без ДДС. Вторият с площ от 13 60 
кв.м и начална цена за имота в размер на 7550 лв. без ДДС. Комисията подкрепя предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 183

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, Общинският 
съвет - Севлиево:
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1. Дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на недвижими имоти - 
частна общинска собственост, представляващи:

- Незастроен урегулиран поземлен имот IV - 376, кв. 51, с площ от 1 693 кв. м, актуван е 
АЧОС № 6569/11.04.2016 г. по плана на с. Буря, община Севлиево.

- Незастроен урегулиран поземлен имот VII - 376, кв. 51, с площ от 1 360 кв. м, актуван е 
АЧОС № 6570/11.04.2016 г. по плана на с. Буря, община Севлиево.

2. Одобрява изготвената от независим оценител оценка на имотите, описани в т. 1, както 
следва:

- Незастроен урегулиран поземлен имот IV - 376, кв. 51, с площ от 1 693 кв. м, актуван с 
АЧОС № 6569/11.04.2016 г. по плана на е. Буря, община Севлиево, в размер на 9 400 /девет 
хиляди и четиристотин/лева без ДДС.

- Незастроен урегулиран поземлен имот VII - 376, кв. 51, е площ от 1 360 кв. м, актуван е 
АЧОС № 6570/11.04.2016 г. по плана на с. Буря, община Севлиево, в размер на 7 550 /седем 
хиляди петстотин и петдесет/ лева без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имотите както следва:
- Незастроен урегулиран поземлен имот IV - 376, кв. 51, с площ от 1 693 кв. м, актуван с 

АЧОС № 6569/11.04.2016 г. по плана на е. Буря, община Севлиево, в размер на 9 400 /девет 
хиляди и четиристотин/ лева без ДДС.

- Незастроен урегулиран поземлен имот VII - 376, кв. 51, е площ от 1 360 кв. м, актуван е 
АЧОС № 6570/11.04.2016 г. по плана на с. Буря, община Севлиево, в размер на 7 550 /седем 
хиляди петстотин и петдесет/ лева без ДДС.

4. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописания недвижим имот да 
се ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и 
техническата инфраструктура на територията на е. Буря, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за продажба на имотите, с начална тръжна цена - определената в т. 3 пазарни цени.

ПО ТОЧКА 1.6.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”, Член на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“

Предложението по т.1.6. е за продажба на придаваемо място с площ 32 кв.м по плана на 
с.Ряховците и оценка за имота в размер на 220 лв. без ДДС. Комисията също така подкрепя 
предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”

12



„ЗА” - 25

МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 184

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9, чл. 36, ал. 1, т. 2 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост и 
чл. 43, ал. 1, т. 3 и ал. 2 от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинска 
собственост, Общинският съвет-Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и дава съгласие за продажба на недвижим имот - частна общинска собственост, 
представляващ придаваемо място с площ 32 кв. м към У-343 кв. 54 по плана на с. Ряховците, 
община Севлиево съгласно АЧОС № 7937/20.05.2024 г. на X. Ц. Ц..

2. Одобрява оценката, изготвена от независим оценител на недвижимия имот, описан в т. 1, 
на стойност 220 лв. /двеста и двадесет лева/ без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имота в размер на 220 лв. /двеста и двадесет лева/ без ДДС.
4. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописания недвижим имот да се 

ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и техническата 
инфраструктура на територията на с. Ряховците, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да извърши всички необходими действия по 
продажбата на имота и да сключи договор с X. Ц. Ц. по определената в т. 3 цена.

ПО ТОЧКА 1.7.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”, Член на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“

Предложението по т. 1.7. е сходно с предходното. Тук също става въпрос за продажба на 
придаваеми мяста към УПИ в с.Ряховците. Едното е с площ от 28 кв.м, а другото 35 кв.м. Оценката 
за двете е на стойност 430 лв. без ДДС. ПК „Общинска собственост и ТСУ“ подкрепя 
предложението.
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Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма ВЪЗД.”- няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

Р Е Ш Е Н И Е № 185

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9, чл. 36, ал. I, т. 2 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост и 
чл. 43, ал. 1, т. 3 и ал. 2 от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинска 
собственост, Общинският съвет-Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и дава съгласие за продажба на С. Ю. Д. без търг или конкурс на реални части от поземлен 
имот - частна общинска собственост, представляващи придаваеми места с площ 63 кв. м към УПИ 
Х-259, кв. 74 по плана на с. Ряховците, община Севлиево съгласно АЧОС № 7972/04.06.2024 г., 
както следва:

Реална част от поземлен имот /улица без планоснимачен номер/, с площ 28 кв. м, 
представляваща придаваема част към УПИ Х-259, кв. 74.

Реална част от поземлен имот /улица без планоснимачен номер/, с площ 35 кв. м, 
представляваща придаваема част към УПИ Х-259, кв. 74.
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2. Одобрява оценката, изготвена от независим оценител на недвижимите имоти, описани в т.
1, на стойност 430.00 лв. /четиристотин и тридесет лева/ без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имота в размер на 430.00 лв. /четиристотин и тридесет лева/ 
без ДДС.

5. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописаниите недвижими имот 
да се ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и 
техническата инфраструктура на територията на с. Ряховците, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да извърши всички необходими действия по 
продажбата на имотите и да сключи договор със С. Ю. Д. по определената в т. 3 цена.

ПО ТОЧКА 1.8.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”, Член на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“

Предложението по т. 1.8. е за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на имот - частна 
общинска собственост. Площта на имота е 2807 кв.м. Намира се в кв.Балабанца, ул.“Руен“, като 
началната цена на имота е в размер на 35 180 лв. без ДДС. Комисията също единодушно подкрепя 
предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 186

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинската собственост през 2024 г. 
и дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на имот, частна общинска 
собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 65927.503.528 с площ 2 807 кв. м с 
трайно предназначение на територията: урбанизирана; начин на трайно ползване: незастроен имот за 
жилищни нужди, находящ се в гр. Севлиево, община Севлиево, област Габрово, кв. „Балабанца“, ул. 
„Руен“, актуван с АЧОС № 7611/26.09.2022 г.

2. Одобрява оценката, изготвена от независим оценител на недвижимия имот, на стойност 35 
180 лв. /тридесет и пет хиляди сто и осемдесет лева/без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имота в размер на 35 180 лв. /тридесет и пет хиляди сто и 
осемдесет лева/без ДДС.

4. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичен търг с явно 
наддаване за продажба на имота с начална тръжна цена - определената в т. 3 пазарна цена.

ПО ТОЧКА 1.9,

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”, Член на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“

ПК „Общинска собственост и ТСУ“ на своето заседание разгледа и предложението по т. 1.9., 
а именно за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на имот - частна общинска собственост, 
представляващ УПИ по плана на с.Градница с площ от 2050 кв.м заедно с построената в него 
масивна едноетажна сграда със застроена площ 324 кв.м, състояща се от складова част, гараж и 
помощни помещения, навес със застроена площ 144 кв.м. Началната цена за имота е в размер на 
28 840 лв. без ДДС. Комисията също единодушно подкрепи предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
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„ЗА”- 26

НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 187

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинската собственост през 2024 г. 
и дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на имот, частна общинска 
собственост, представляващ урегулиран поземлен имот ХХ1-складова база, кв. 25а по плана на с. 
Градница, община Севлиево, с площ от 2 050 кв. м, заедно с построена в него масивна едноетажна 
сграда със застроена площ 324 кв. м, състояща се от складова част, гараж и помощни помещения, 
навес със застроена площ 144 кв. м, актуван с АЧОС № 6854/18.05.2017 г.

2. Одобрява оценката, изготвена от независим оценител на недвижимия имот, на стойност 28 
840 лв. /двадесет и осем хиляди осемстотин и четиридесет/ без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имота в размер на 28 840 лв. /двадесет и осем хиляди 
осемстотин и четиридесет/ без ДДС.

4. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописания недвижим имот да 
се ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и 
техническата инфраструктура на територията на с. Градница, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за продажба на имота с начална тръжна цена - определената в т. 3 пазарна цена.

ПО ТОЧКА 1.10.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”, Член на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“

Предложението по т. 1.10. е за предоставяне безвъзмездно право на управление за срок от 10 
години на част от недвижим имот - публична общинска собственост за осъществяване дейността на 
ИАП в гр.Севлиево. Комисията също по така направеното предложение беше единодушна да го 
подкрепи.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма
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д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 188

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация във връзка с чл. 8, ал. 9 и чл. 12, ал. 3 от Закона за общинската собственост, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 2024 г. 
и дава съгласие да се предостави за срок от 10 /десет/ години безвъзмездно право на управление на 
НАЦИОНАЛНА АГЕНЦИЯ ЗА ПРИХОДИТЕ, със седалище и адрес на управление: гр. София, 
бул. „Княз Ал. Дондуков“ № 52, ЕИК 131063188, за нуждите на офис в гр. Севлиево на част от 
недвижим имот - публична общинска собственост, представляващ обособено помещение с площ 
15 /петнадесет/ кв. м, намиращо се на първи етаж от масивна триетажна сграда с идентификатор 
65927.501.1577.1 по кадастрална карта и кадастрални регистри на гр. Севлиево, община Севлиево, 
одобрени със Заповед № РД -18-77/16.07.2008 г. на Изпълнителния директор на АГКК находяща се 
на пл. „Свобода“ № 1, при граници на помещението: север - стая, изток - коридор, юг - стая, запад 
- двор, съгласно АПОС № 7777/17.01.2024 г.

2. Възлага на Кмета на Община Севлиево да сключи договор по т. 1 с НАЦИОНАЛНА 
АГЕНЦИЯ ЗА ПРИХОДИТЕ.
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ПО ТОЧКА 1.11.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”, Член на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“

Предложението по т. 1.11. е за продажба чрез публичен търг е явно наддаване анблок на три 
самостоятелни обекта, представляващи етажи от сграда, намираща се в гр.Севлиево, като всеки от 
тях е с площ от 162 кв.м и началната цена за имотите е в размер на 349 800 лв. без ДДС. ПК 
„Общинска собственост и ТСУ“ подкрепи предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 26

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ПРОТИВ”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - 1 „ВЪЗД.” - НЯМА

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 189

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, Общинският съвет 
- Севлиево:
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1. Дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване анблок на имоти - частна 
общинска собственост, както следва:

-Самостоятелен обект с идентификатор 65927.501.1748.5.2 по кадастралната карта и 
кадастралните регистри на гр. Севлиево с площ от 162.00 кв. м, представляващ втори етаж от сграда 
с идентификатор 65927.501.1748.5, съгласно АЧОС № 7041/08.01.2019 г.;

-Самостоятелен обект с идентификатор 65927.501.1748.5.3 по кадастралната карта и 
кадастралните регистри на гр. Севлиево с площ от 162.00 кв. м, представляващ трети етаж от сграда 
с идентификатор 65927.501.1748.5, съгласно АЧОС № 7042/08.01.2019 г.;

-Самостоятелен обект с идентификатор 65927.501.1748.5.4 по кадастралната карта и 
кадастралните регистри на гр. Севлиево с площ от 162.00 кв. м, представляващ четвърти етаж от 
сграда с идентификатор 65927.501.1748.5 съгласно АЧОС № 7043/08.01.2019 г.

2. Одобрява изготвената от независим оценител обща оценка на имотите, описани в т. 1 на 
стойност 349 800 лв. /триста четиридесет и девет хиляди и осемстотин лева/ без ДДС.

3. Определя обща пазарна цена за имотите в размер на 349 800 лв. /триста четиридесет и девет 
хиляди и осемстотин лева/ без ДДС.

4. Възлага на Кмета на Община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за продажба на имотите анблок, с начална тръжна цена - определена в т. 3 пазарна цена.

ПО ТОЧКА 1.12.

ХРИСТО ХРИСТОВ - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Член на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация на движението“

Аз държа да се извиня на комисията и на колегите. Тука се касае не за т. 1.1., а за т. 1.12. за 
Даване на съгласие за изменение на уличната регулация на част от улица с о.т.15-о.т.17- 
о.т.20 по плана на с. Стар Кръвеник, общ. Севлиево. Комисията подкрепя единодушно така 
направеното предложение.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”, Член на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“

ПК „Общинска собственост и ТСУ“ също така разгледа предложението по т.1.12. и 
единодушно го подкрепя.

Тук може би е момента да споделя и останалите разгледани точки от комисията 1.13., т.1.14., 
т.1.15. и т. 1.16., като за всяка една точка становището на комисия „Общинска собственост и ТСУ“ 
беше положително.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
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„ЗА”- 26

МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 190

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с §8, ал.2 от Преходните разпоредби на Закона за устройство на 
територията Общинският съвет - Севлиево ДАВА СЪГЛАСИЕ за частично изменение на 
регулационен план на с. Стар Кръвеник, общ. Севлиево, като уличнорегулационната линия на 
улица с о.т.15-о.т.17-о.т.20 се премести по имотната граница на ПИ 40275.506.102 по КККР на с. 
Кръвеник.

ПО ТОЧКА 1.13.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници 
да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 25 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 26

СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 191

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
124а, ал.1 и чл. 125 ал.1 и ал.2 от Закона за устройство на територията, във връзка с чл. чл.17а, ал.З 
от Закона за опазване на земеделските земи Общинският съвет - Севлиево:

РАЗРЕШАВА изработването на проект за частично изменение на подробен устройствен 
план /ПУП/ - план за застрояване /ПЗ/ за разширение на площадката на ПИ 65927.124.95, промяна 
предназначението на поземлени имоти с идентификатори: ПИ 65927.124.97 и ПИ 65927.124.98 по 
КККР на гр. Севлиево и обединяването им в един нов имот с проектен идентификатор - 
65927.124.99, с отреждане „за прозводствена, складова, търговска дейност и фотоволтаици“, 
при условията на Предимно производствена устройствена зона (Пп).

Приложение: Скица - предложение за ПУП - ПЗ и задание

ПО ТОЧКА 1.14.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 27

ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 192

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от ЗМСМА, чл. 124а, ал. 1 и чл. 1246, ал. 1 от ЗУТ, 
Общински съвет - Севлиево:

1. РАЗРЕШАВА изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - План за 
застрояване /ПЗ/ за част от ПИ с идентификатор 69417.74.25 по КККР на с. Стоките, 
местност „УСОЙНАТА“ Община Севлиево, на основание чл.2, ал.2 от Наредба №19 за 
строителство в земеделски земи без промяна предназначението им, във връзка със строеж на 
селскостопански и спомагателни сгради.

- Изработването на ПУП да се извърши при спазване на следните условия:
- Обхват на плана: ПИ с идентификатор 69417.74.25 по КККР на с. Стоките и 

съседните поземлени имоти;
- Подробен устройствен план да се изработи като ПЗ - план за застрояване;
- Подробният устройствен план да бъде съобразен с разпоредбите на ЗУТ, Наредба 

№7 за правила и нормативи за устройство на отделните видове територии и устройствени 
зони, Наредба № 8 за обема и съдържанието на устройствените планове, както и всички 
специализирани законови и подзаконови актове, касаещи устройството на територията;

- Подробен устройствен план - План за застрояване да се изработи при условията на 
чл. 109, ал. 1, т. 3 и чл.12, ал.З от ЗУТ, във връзка с чл.2, ал.4 от 3033, чл.З, ал.2 от ППЗОЗЗ 
и чл.2 , ал. 1 , т. 2 от Наредба №19/25.10.2012 г. за строителство в земеделските земи без 
промяна на предназначението им.

2. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ по чл. 125 от ЗУТ.

На основание чл.124б от Закона за устройство на територията настоящото решение да се 
разгласи с обявление, поставено на определено за това място в сградата на Община 
Севлиево, както и на други подходящи места в съответната територия - предмет на плана, и 
да се публикува на интернет страницата на общината.

На основание чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията, решението не 
подлежи на оспорване.

Приложения:
1. Задание за изработване на ПУП - ПЗ.
2. Предложение за изменение на ПУП.
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ПО ТОЧКА 1.15.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници 
да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 193

На основание чл. 21, ал.1, т.Н от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.124а, ал.1 и чл.124б, ал.1, чл.125, ал.1, във връзка с чл.110, ал.1, т.5 от Закона за 
устройство на територията и чл.64, ал.1, т.2, т.З и ал.2 от Закона за устройство на територията, 
Общински съвет - Севлиево,

1. ДАВА СЪГЛАСИЕ за изработването на проект за Подробен устройствен план - 
Парцеларен план /ПУП-ПП/ за трасе на подземен кабел 20 кУ за свързване на обект: 
„ПРОИЗВОДСТВЕНА И СКЛАДОВА БАЗА“ в ПИ с идентификатор 63673.59.9 по КККР на 
с.Ряховците, отнасящ се за поземлен имот с идентификатор 63673.59.33 с НТП: „За местен път“ - 
общинска публична собственост, на основание чл.56, ал.2 от Закона за общинската собственост.

2. РАЗРЕШАВА изработването на проект за Подробен устройствен план - Парцеларен 
план /ПУП-ПП/ за трасе на подземен кабел 20 кУ за свързване на обект: „ПРОИЗВОДСТВЕНА И 
СКЛАДОВА БАЗА“ в ПИ е идентификатор 63673.59.9 по КККР на е. Ряховците.

3. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ на основание чл. 125, ал. 1 от ЗУТ.
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Приложения:
1. Задание за изработване на проект за Подробен устройствен план по реда на чл.125 от 

Закона за устройство на територията.
2. Предложение за ПУП - ПП.

ПО ТОЧКА 1,16.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 194

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.21, ал.4 и ал.5 от Закона за устройство на територията, Общински съвет - 
Севлиево

ДАВА СЪГЛАСИЕ за изграждане на постройка от допълващото застрояване в поземлен имот 
/ПИ/ 69451.501.249 по КККР на с.Столът, при условията на свързано застрояване по реда на чл.21,
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ал.4 и ал.5 от Закона за устройство на територията /ЗУТ/ с общински имот, представляващ ПИ 
69451.501.294 по КККР на с.Столът, Община Севлиево.

Приложение: Копие на скица № 15-519201-22.05.202., издадена от СГКК - гр.Габрово.

ПО ТОЧКА 1.17.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 195

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с Наредба за реда за учредяване и упражняване правата на 
общината в публични предприятия и търговски дружества с общинско участие в капитала, 
гражданските дружества по Закона за задълженията и договорите и сдружения по Закона за 
юридическите лица с нестопанска цел. Общинският съвет - Севлиево упълномощава д-р 
Иван Тодоров Иванов - кмет на Община Севлиево, да гласува от името на акционера - 
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Община Севлиево в Общото събрание на акционерите на „Севлиевогаз-2000“ АД, което ще 
се проведе на 24.06.2024 г., при приемането на предложението за решение по точките от 
дневния ред, както следва:

По т. 1 от дневния ред: Представяне и приемане на годишния доклад на СД за 
дейността на Дружеството за 2023 г., на годишния финансов отчет на Дружеството за 2023 
г. и на доклада на одитора за 2023 г.

Проект на решение: ОС приема годишния доклад на СД за дейността на Дружеството 
за 2023 г., годишния финансов отчет на Дружеството за 2023 г. и доклада на одитора за 
2023 г. - „ЗА“.

По т. 2 от дневния ред: Вземане на решение за разпределение на печалбата на 
Дружеството за 2023 г.

Проект на решение: ОС приема решение печалбата на Дружеството за 2023 г. в 
размер на 4 205,89 лева да се разпредели както следва:

• 10 % да бъдат отнесени във фонд „Резервен“ на Дружеството;
• 90 % да се разпределят между акционерите съобразно акционерното им участие - 

„ЗА“.
По т. 3 от дневния ред: Освобождаване от отговорност членовете на СД на 

Дружеството за дейността им през 2023 г.
Проект на решение: ОС освобождава от отговорност членовете на СД на 

Дружеството за дейността им през 2023 г. - „ЗА“.
По т. 4 от дневния ред: Избор на одитор на Дружеството за 2024 г.
Проект на решение: ОС избира Георги Търпов Хаджийски с номер на диплома 0244 

за одитор на Дружеството за 2024 г. - „ЗА“.

Приложение: Покана за свикване на Общо събрание наш рег. № РД-04- 
03.282/15.05.2024 г. в Община Севлиево.

ПО ТОЧКА 1.18.

ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ - общински съветник от ПП-ДБ , Председател на ПК „Приватизация и 
следприватизационен контрол“ и Член на ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности” и ПК 
„Екология и рационално използване на природните ресурси“

ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ на свое редовно заседание обсъди и 
единодушно подкрепи предложението за промяна на статута на ГХГ„Асен и Илия Пейкови“, гр. 
Севлиево и да бъде преобразувана чрез включването й в структурата на Исторически музей - 
Севлиево като част от специализиран отдел „Художествен“.

СОНЯ ГЪРКОВА - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Председател на ПК 
„Образование, култура и вероизповедания”

Нашата комисия ние също разгледахме предложението на г-н Иванов, а именно промяна на 
статута на ГХГ„Асен и Илия Пейкови“, както и оптимизирането на галерията заедно с музея, като 
галерията става част от музея, като отдел „Художествен“, също така и музея, който е на съвременото 
изкуство и на образованието. И тъй като това наистина ни касае нас и аз като председател на ПК 
„Образование, култура и вероизповедания“ също ще подкрепим това предложение на г-н Иванов.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение
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„ЗА”- 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 196

На основание чл. 21, ал. 1, т.8 и т.23, вр. с чл.17, ал.1 и чл.20 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 8, ал.1 от Закон за закрила и развитие на 
културата, вр. с чл.28 от Закона за културното наследство, Общинския съвет - Севлиево реши:

1. Градска художествена галерия „Асен и Илия Нейкови“, гр. Севлиево да бъде 
преобразувана чрез включването й в структурата на Исторически музей - Севлиево като част от 
специализиран отдел „Художествен“. След преобразуването Градска художествена галерия „Асен и 
Илия Пейкови“, гр. Севлиево губи качеството си на самостоятелно юридическо лице на бюджетна 
издръжка, но средствата, заложени в бюджета на община Севлиево за финансиране на културния 
институт ще бъдат гарантирани и с тях ще бъде дофинансиран Исторически музей - Севлиево.

2. Възлага на Кмета на Община Севлиево изпълнението на приетото решение.

ПО ТОЧКА 1.19.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.
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“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.”-няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 197

На основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, Решение № 277 от 11.10.2016 г. на Общински съвет - Севлиево, във връзка с 
чл. 198е, ал.5 от Закона за водите, Общинският съвет - Севлиево, упълномощава Кмета на Община 
Севлиево, представляващ Община Севлиево в Асоциация по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от „ВиК” ООД гр. Габрово, на редовното присъствено заседание на общото събрание на 
Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК” ООД гр.Габрово, което ще се 
проведе от 10:00 часа на 14.03.2024 г. за следното:

По т. 1 от дневния ред: Приемане на решение за препоръчителен размер на
вноската на държавата в бюджета на асоциацията за 2025 
г., да гласува със „ЗА”.

По т.2 от дневния ред: Приемане на решение за сключване на Допълнително
споразумение № 2 към Договор за стопанисване, 
поддържане и експлоатация на ВиК системите и 
съоръженията и предоставяне на водоснабдителни и 
канализационни услуги, от 26.04.2016 г., м/у страните: 
Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана 
от „ВиК” ООД - гр. Габрово и оператора ВиК” ООД - гр. 
Габрово, да гласува със „ЗА”.
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ПО ТОЧКА 1.20.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.председател на ОбС, Председател на групата общински 
съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”. Член на ПК 
„Общинска собственост и ТСУ“

ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“ разгледа тогавашната т.1.18. сега 1.20. за 
предоставяне на допълнителна финансова помощ на спортен клуб Карате Киокушин - Севлиево. 
Получихме уверение от ресорния зам.кмет и от зам.кмета по финансовата част , че общината има 
възможност за предоставяне на такава финансова помощ и единодушно подкрепяме така 
направеното предложение.

ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ - общински съветник от ПП-ДБ , Председател на ПК „Приватизация и 
следприватизационен контрол“ и Член на ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности” и ПК 
„Екология и рационално използване на природните ресурси“

ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ на свое редовно заседание днес обсъди т.1.20., 
бившата 1.18. за предоставяне на допълнителна финансова помощ на спортен клуб Карате 
Киокушин - Севлиево и подкрепя единодушно предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРД АН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното
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РЕШЕНИЕ № 198

На основание чл. 21. ал. 1, т. 6 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 124, ал. 2 и чл. 125, ал. 1, т. 2 от Закона за публични 
финанси, Общински съвет - Севлиево:

1. Дава съгласие община Севлиево да предостави финансова помощ на спортен клуб 
Карате Киокушин - Севлиево в размер на 2 500 лв. (две хиляди и петстотин лева).

2. Упълномощава Кмета на община Севлиево да предприеме необходимите действия 
за изпълнение на настоящото решение.

ПО ТОЧКА 2.1.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 21 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - 3

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ВЪЗД.СЕ”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ВЪЗД.СЕ”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 199

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 137, ал. 1, т. 3 и т. 5 и във връзка с чл. 147, ал. 2 от Търговския закон, чл. 25, ал.1, 
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т. 3 и т. 4 от „НАРЕДБА за реда за учредяване и упражняване правата на общината в публични 
предприятия и търговски дружества с общинско участие в капитала, гражданските дружества по 
Закона за задълженията и договорите и сдружения по Закона за юридическите лица с нестопанска 
цел”, Общинския съвет - Севлиево:

1. Приема годишните счетоводни отчети и баланси за 2023 г. на общинските еднолични 
търговски дружества, както следва:

1.1. „Общински пазари-Севлиево” ЕООД - гр. Севлиево;
1.2. „Росица” ЕООД - гр. Севлиево;
1.3. „Бяла” ЕООД - гр. Севлиево;
1.4. „ДКЦ- 1 - Севлиево” ЕООД - гр. Севлиево;
1.5. „МБАЛ „Д-р Ст. Христов” ЕООД - гр. Севлиево.

Приложение: 5 броя Годишни финансови отчети /ГФО/, съгласно текста.

2. Печалбата, след данъчно облагане за 2023 г., да бъде разпределена както следва:
в лева

2.1. „Общински пазари-Севлиево” 
ЕООД - гр. Севлиево

100% фонд „Допълнителен резерв” 14 298.40
ОБЩО: 14 298..40

2.2 „ДКЦ-1 - Севлиево” ЕООД - гр. 
Севлиево

100% фонд „Допълнителен резерв” 12000
ОБЩО: 12000

2.3. МБАЛ „Д-р Стойчо Христов“- гр. 
Севлиево

100% за покриване на загуби от 
минали години 371 000

ОБЩО: 371 000

3. Освобождава от отговорност за 2023 г. управителите на:
3.1. „Общински пазари - Севлиево” ЕООД, гр. Севлиево;
3.2. „Росица” ЕООД - гр. Севлиево;
3.3. „Бяла” ЕООД - гр. Севлиево;
3.4. „ДКЦ- 1 - Севлиево” ЕООД - гр. Севлиево;
3.5. „МБАЛ „Д-р Ст. Христов” ЕООД - гр. Севлиево.

ПО ТОЧКА 2.2.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯ Н НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 27

СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 200

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 48 ал.З от Закона за независимия одит, във връзка с чл. 147, ал. 2 от Търговския 
закон и чл. 25, ал.1, т. 16 от „НАРЕДБА за реда за учредяване и упражняване правата на общината в 
публични предприятия и търговски дружества с общинско участие в капитала, гражданските 
дружества по Закона за задълженията и договорите и сдружения по Закона за юридическите лица с 
нестопанска цел”, Общинския съвет - Севлиево:

Избира за 2024 г. одитор на МБАЛ „Д-р Стойчо Христов” ЕООД, гр. Севлиево 
г-жа Елена Велева Илиева, с регистрационен № 124, адрес гр. Велико Търново, ул. „Оборище“ 6А

След изчерпване на дневния ред Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев 
закри заседанието в 15.20 часа
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